
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 16/17 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 25. 10. 2017, ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: B. Črnič, M. Gams, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus, I. Zajc. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga, A. 
Fekonja, R. Gruden, M. Koželj, T. Gosar, T. Martun, G. Tavčar. 
  
Na sejo je bil vabljen tudi B. Žefran, ki pa je svojo odsotnost opravičil. 
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 15/17, seje z dne 11. 10. 2017 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik št. 15/17 prejšnje seje. Člani, ki se seje 
niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po elektronski pošti. 
  
3.         Tekoče zadeve 
  
a)         Organizacijski odbor Shoda za znanost je imel 19. oktobra 2017 tiskovno konferenco na Kemijskem 
inštitutu, kjer so predstavili svoje dosedanje delo in dosežke. Več si lahko preberete na spletni povezavi: 
  
http://marchforscience.si/aktualno/ 
  
b)        O strateškem dnevu IJS, ki je potekal 20. 10. 2017, je na kratko poročal J. Pungerčar (član Upravnega 
odbora IJS). Direktor je prisotnim vodjem odsekov, centrov in ostalim povabljenim predstavil trenutno 
finančno stanje Instituta, pomembnejše infrastrukturne investicije letošnjega leta ter pozval vodje, katerih 
poslovanje odseka je negativno, da predstavijo svojo vizijo izboljšave poslovanja v naslednjih mesecih in 
letih. 
  
c)         M. Gams je povedal, da so se nanj obrnili nekateri zaposleni v knjižnici (ZIC) in mu predstavili 
problem, ki ga imajo. Bojijo se, da se bo celotna knjižnica v bližnji bodočnosti selila z Jamove ceste na 
Reaktor – Brinje (arhivski del knjižnice se je na Reaktor že preselil). Zaposleni v ZIC menijo, da je za njih 
bolj ugodna sedanja lokacija zaposlitve in bi želeli ostati na njej. V IO SVIZ/IJS so bila mnenja članov o tem 
različna. Nekateri člani so menili, da na odločitve vodstva na kateri lokaciji bo katera dejavnost instituta in 
kje bo kdo delal, ne moremo vplivati, lahko pa vodstvo opozorimo na prednosti in slabosti preselitve. ZIC 
sodi v infrastrukturno dejavnost IJS in jo koristijo vsi, ne le posamezniki. M. Gams je dejal, da bi morala 
biti vsa infrastruktura locirana na Jamovi cesti za lažjo in hitrejšo dostopnost uporabnikom. 
  
Sklep: Ko bomo povabili na sestanek direktorja, mu bomo predstavili tudi problem zaposlenih v ZIC. 
Povedali bomo tudi, da nimamo nič proti organizacijskim spremembam in premikom, želimo pa biti o njih 
obveščeni. 
               
  

http://marchforscience.si/aktualno/


 

 
  
3.         Atlantis 
  
Realizirali smo tretjo točko drugega sklepa prejšnje seje in spremenili uro vstopa in izstopa v bazene, saj 
so v Atlantisu prešli na zimski obratovalni čas. Tako da bo vstop v bazene sedaj ob 9.00, 15.00 in 18.00. 
  
Dogovorili smo se, da bomo nabavili 300 izvodov 4-urnih vstopnic po znižani ceni 12,75 EUR na vstopnico, 
saj je ta cena do konca oktobra zagotovljena, po 1. novembru pa bodo v Atlantisu ceno vstopnice dvignili. 
Prispevek sindikata, kot participacija vstopnici, bo odvisen od povpraševanja zainteresiranih, 
predvidevamo pa, da bo znašal od 1 do 2 EUR na vstopnico. 
  
4.         Novoletno obdarovanje otrok delavcev IJS 
  
Priprave na novoletno obdarovanje otrok potekajo v skladu z letnim načrtom. V začetku novembra bomo 
zbrali podatke, za katero obliko obdarovanja se bodo starši odločili, ali bon ali darilo, ki ga bo izbrala 
posebna komisija. Darilo bo prilagojeno starostni skupini otroka, tj. od dveh do treh let, od štirih do petih 
let in od šestega do sedmega leta otrokove starosti. 
  
5.         Razno 
  
Pod točko Razno prisotni člani niso imeli pripomb. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.00.                                                                  Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
Sejo je vodila M. Štraus P.                                                                         Zapisnik pregledal:         J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 6. 11. 2017 
  
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                               - članom NO SVIZ/IJS 
                               - vodstvu IJS 
  
 


